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PROTOKÓŁ Nr 210.2024
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU
w dniu 15 stycznia 2024 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik- Starosta Sierpecki.
Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.
Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 09:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.
2. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.
3. Maciej Witkowski - Adwokat.
4. Przemysław Burzyński - Przewodniczący Rady Powiatu.
5. Bogusława Lewandowska - Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia.
6. Zbigniew Czajkowski - Główny Specjalista w Wydziale Oświaty i Zdrowia.
7. Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

2. Przyj ecie porządku posiedzenia.

3. Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
realizację przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sierpcu programu:
„Opieka wytchnieniowa".

4. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia analizy poniesionych w 2023 r.
wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich
wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli
początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach
oświatowych prowadzonych przez Powiat Sierpecki.

5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia sprawozdania z wysokości średnich
wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych



w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Sierpecki
w roku 2023.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację
w 2024 roku zadań publicznych Powiatu Sierpeckiego przez organizacje
pozarządowe i podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
użyczenia po umowie zawartej na czas oznaczony wynoszący 3 lata części
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.

8. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas
oznaczony dłuższy niż 3 lata części gruntu, powierzchni oraz pomieszczenia
w budynku pływalni na nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej
Pływalni w Sierpcu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy
niż 3 lata części gruntu, powierzchni oraz pomieszczenia w budynku pływalni
na nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.

lO.Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości
w drodze darowizny.

11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Sierpcu
na rok 2024.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów finansowych zadań z zakresu
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu
terytorialnego odrębnymi ustawami.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji
o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych jednostek oraz wysokości
dotacji i wpłat do budżetu.

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu
Powiatu Sierpeckiego na rok 2024.

15. Przyjęcie protokołów: Nr 197.2023 z dnia 26 października 2023r.;
Nr 198.2023 z dnia 9 listopada 2023r.; Nr 199.2023 z dnia 15 listopada 2023r.;
Nr Nr 200.2023 z dnia 20 listopada 2023r.; Nr 201.2023 z dnia 21 listopada
2023r.

16. Sprawy różne.



17. Zamknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu!.

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Członkowie zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia nie wnosząc
uwag.

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na realizację przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sierpcu
programu: „Opieka wytchnieniowa".

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
PCPR w Sierpcu, co stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w dniu 28 grudnia 2023r. Rada Powiatu
w Sierpcu podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Sierpeckiego do
Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.„Opieka wytchnieniowa"
oraz zasad udzielenia pomocy w ramach tego programu. Wobec powyższego
Uchwala Zarządu Powiatu w Sierpcu Nr 545.110.2021 w sprawie wyrażenia zgody
na realizację przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sierpcu programu:
„Opieka wytchnieniowa" staje się bezprzedmiotowa.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1031.210.2024

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sierpcu programu: „Opieka
wytchnieniowa'Vza/3rcztt/& nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia analizy poniesionych
w 2023 r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości
średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli



początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach
oświatowych prowadzonych przez Powiat Sierpecki.

Pani Bogusława Lewandowska przedstawiła analizę poniesionych w 2023r.
wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich
wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli początkujących,
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach oświatowych
prowadzonych przez Powiat Sierpecki, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1032.210.2024

w sprawie przeprowadzenia analizy poniesionych w 2023 r. wydatków na
wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń
oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli początkujących,
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach oświatowych
prowadzonych przez Powiat Sierpecki/załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia sprawozdania z wysokości
średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych
i dyplomowanych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez
Powiat Sierpecki w roku 2023.

Pani Bogusława Lewandowska przedstawiła sprawozdania z wysokości
średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Sierpecki w roku
2023, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1033.210.2024

w sprawie przedłożenia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Sierpecki w roku
2W231 załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na
realizację w 2024 roku zadań publicznych Powiatu Sierpeckiego przez
organizacje pozarządowe i podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.



Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Wydział
Oświaty i Zdrowia, co stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Pan Zbigniew Czajkowski poinformował, że wysokość środków
przeznaczonych na realizację zadań przez organizacje pozarządowej ujęta w
programie wynosi 200 000 zł. Proponuje się, aby wysokość dotacji, która może być
przyznana na dofinansowanie realizacji zadania publicznego wynosiła do wysokości
95% całkowitego kosztu tego zadania. Następnie przedstawił kwestie proceduralne
związane z ogłoszeniem otwartego konkursu na realizację zadań publicznych przez
organizacje pozarządowe.

Członkowie zarządu ustalili, że dzień 8 lutego 2024r. jest ostatecznym
terminem składania ofert.

Wobec powyższego członkowie zarządu jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1034.210.2024

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2024 roku zadań
publicznych Powiatu Sierpeckiego przez organizacje pozarządowe i podmioty
wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie/z<3/4cz«M; nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy użyczenia po umowie zawartej na czas oznaczony wynoszący 3 lata
części nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Wydział
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, co stanowi załącznik nr 9 do niniejszego
protokołu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Pan Jerzy Brant posiada status działacza opozycji
antykomunistycznej oraz osoby represjonowanej z powodów politycznych, któremu
na mocy przepisów prawnych samorząd terytorialny może udzielić pomocy m.in. w
zakresie udogodnień komunikacyjnych. Taka pomoc decyzją kierownika Krytej
Pływalni w Sierpcu została już raz przyznana w postaci wyrażenia zgody na
użyczenie miejsca parkingowego na okres 2 lat, którego termin upływa z dniem 14
stycznia 2023roku. Aby zawrzeć kolejną umowę użyczenia potrzebna jest zgoda
Zarządu Powiatu,

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (4-za; l-nie wziął udziału
w głosowaniu):



UCHWAŁĘ NR 1035.210.2024

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie
zawartej na czas oznaczony wynoszący 3 lata części nieruchomości oddanej
w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu/załącznik nr 10 do mniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na
czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części gruntu, powierzchni oraz pomieszczenia
w budynku pływalni na nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej
Pływalni w Sierpcu.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Wydział
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, co stanowi załącznik nr H do niniejszego
protokołu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jednostka organizacyjna ma prawo do korzystania
z nieruchomości oddanej w trwały zarząd, w szczególności do oddania
nieruchomości lub jej części w najem, dzierżawę albo użyczenie na czas nie dłuższy
niż czas, na który został ustanowiony trwały zarząd z równoczesnym
zawiadomieniem właściwego organu i organu nadzorującego, jeżeli umowa jest
zawierana na czas oznaczony do lat 3, albo za zgodą tych organów, jeżeli umowa jest
zawierana na czas oznaczony' dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony, jednak na
okres nie dłuższy niż czas, na który został ustanowiony trwały zarząd. Zgoda jest
wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony strony
zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Zawarcie
umów najmu lub dzierżawy nieruchomości; lub ich części oddanych w trwały zarząd
jednostki organizacyjnej na okres' powyżej 3 lat lub na czas nieoznaczony może
nastąpić po uzyskaniu zgody Zarządu Powiatu.

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (4-za; l- nieobecny):

UCHWAŁĘ NR 1036.210.2024

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas oznaczony dłuższy niż
3 lata części gruntu, powierzchni oraz pomieszczenia w budynku pływalni na
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni
w Sierpcu/załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od
obowiązku przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony
dłuższy niż 3 lata części gruntu, powierzchni oraz pomieszczenia w budynku
pływalni na nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni
w Sierpcu.

Po zapoznaniu się z dokumentacją członkowie zarządu podjęli (5-za):

UCHWAŁĘ NR 1037.210.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu
zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części gruntu,
powierzchni oraz pomieszczenia w budynku pływalni na nieruchomości oddanej
w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu/załącznik nr 13 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie
nieruchomości w drodze darowizny.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Wydział
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, co stanowi załącznik nr do niniejszego
protokołu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest to ostatnia czynność prawna, czyli Rada
Powiatu w Sierpcu musi wyrazić zgodę na przyjęcie tej nieruchomości gruntowej,
ponieważ Miasto Sierpc przygotowało już ją do przekazania. Miasto Sierpc podjęło
uchwalę o wyłączeniu tej nieruchomości z wykazu dróg gminnych oraz
o przekazaniu jej w drodze darowizny. Dodał, że do końca lutego jest zamiar, aby to
wszystko notarialnie sfinalizować.

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (5-za):

UCHWAŁĘ NR 1038.210.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości w drodze
darowizny/załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu
w Sierpcu na rok 2024.

Członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem uchwały podjęli
(5-za):

UCHWAŁĘ NR 1039.210.2024
w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Sierpcu na rok
2Q24/załqcznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów finansowych zadań
z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce
samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami.

Pan Skarbnik poinformował, że w terminie 21 dni od daty uchwalenia
budżetu zarząd jednostki samorządu terytorialnego opracowuje plan finansowy zadań
z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu
terytorialnego odrębnymi ustawami, przyjmując jako podstawę dla tego planu kwotę
dotacji przyznanych na ten cel w roku budżetowym oraz wielkość dochodów
związanych z realizacją tych zadań, które podlegają przekazaniu do budżetu państwa.

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (5-za):

UCHWAŁĘ NR 1040.210.2024

w sprawie przyjęcia planów finansowych zadań z zakresu administracji
rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego
odrębnymi ustawami/za/^czm&w 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 13 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania podległym jednostkom
informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych jednostek oraz
wysokości dotacji i wpłat do budżetu.

Pan Skarbnik oznajmił, że w terminie 21 dni od daty uchwalenia budżetu
zarząd jednostki samorządu terytorialnego przekazuje podległym jednostkom
informację o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków tych jednostek oraz
wysokości dotacji i wpłat do budżetu.

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (5-za):



UCHWAŁĘ NR 1041.210.2024

w sprawie przekazania podległym jednostkom informacji o ostatecznych
kwotach dochodów i wydatków tych jednostek oraz wysokości dotacji i wpłat do
budżetu/załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 14 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na rok 2024.

Pan Skarbnik przedstawił zmiany, jakie zaszły w Budżecie Powiatu
Sierpeckiego na rok 2024, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Pan Starosta zwrócił się do Pana Macieja Witkowskiego pytając, jak
wygląda sprawa związana z PRD Lipno?

Pan Maciej Witkowski odpowiedział, że wniosek o sporządzenie
uzasadnienia został wniesiony. Na chwilę obecną nie ma żadnych sygnałów, żeby to
uzasadnienie było już sporządzone.

Następnie Pan Starosta zwrócił się do Pana Sekretarza pytając o sytuację
związaną z EZD.

Pan Sekretarz poinformował, że Pan Niewiadomski ma przesłać na adres
e-mailowy projekt raportu z przeprowadzonego badania. Natomiast w dniu
jutrzejszym ma przyjechać i omówić wyniki raportu podczas wspólnego spotkania.

Dodał, że generalnie chodzi o to, czy w momencie oddawania projektu
informatycznego w 2018 roku są jakieś ślady na serwerze potwierdzające
uruchomienie portalu e-urząd, przy pomocy którego moglibyśmy realizować
elektroniczną obsługę interesanta, w tym wprowadzenie EZD,

Wobec powyższego członkowie zarządu podjęli (5-za):

UCHWAŁĘ NR 1042.210.2024

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na
rok 2Q24/załqcznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 15 Przyjęcie protokołów: Nr 197.2023 z dnia 26 października 2023r.;
Nr 198.2023 z dnia 9 listopada 2023r.; Nr 199.2023 z dnia 15 listopada 2023r.; Nr
Nr 200.2023 z dnia 20 listopada 2023r.; Nr 201.2023 z dnia 21 listopada 2023r.

Członkowie zarządu przyjęli ww. protokoły nie wnosząc uwag,



Ad. pkt 16 Sprawy różne.
1. Zajęcie stanowiska w sprawie budowy chodnika dla pieszych - Mochowo
Nowe./załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Pan Artur Obrębski powiedział, że sprawa powraca z ubiegłego roku.
Mieszkańcy Mochowa Nowego zwrócili się o budowę chodnika wzdłuż drogi
powiatowej nr P3720W w miejscowości Mochowo Nowe przy ul. Witosa.
W odpowiedzi na skierowaną petycję napisano, że opracowany na rok 2023 plan
inwestycyjny nie uwzględnia tej drogi w zadaniach zaplanowanych do realizacji.
Natomiast analiza możliwości wprowadzenie zadania do planu zostanie
przeprowadzona w ramach planowania budżetu na rok 2024, stąd też ponowne pismo
mieszkańców. Pan Artur Obrębski powiedział, że w ubiegłym roku koszt tej
inwestycji szacowany był na ok. l 500 000 zł. Ponadto, usytuowanie jednostronnego
chodnika w zależności od przyjętej szerokości nawierzchni drogi dla pieszych
wymaga likwidacji lub korekty przebiegu rowu wzdłuż drogi z jednoczesnym
zapewnieniem odpływu wód opadowych oraz dodatkowo wymaga poszerzenie
nawierzchni jezdni do min. 5,0 m.

W dalszej części posiedzenia trwała dyskusja na temat wstępnego rozpoznania
dotyczącego możliwości technicznych wykonania inwestycji i jej sfinansowania
wspólnie z Gminą Mochowo w roku 2024.
Wobec powyższego wystąpiono do Wójta Gminy Mochowo o rozważenie propozycji
w zakresie możliwości wykonania ciągu pieszego poza rowem przydrożnym,
na gruntach przylegających na tym odcinku do drogi powiatowej. Dalsze decyzje
uzależnione są od efektów rozmów Wójta Gminy Mochowo z właścicielami tych
gruntów i partycypacji Gminy Mochowo w kosztach przygotowania i realizacji tego
zadania.

Następnie Pan Artur Obrębski poruszył temat środków finansowych Zarządu
Dróg Powiatowych w Sierpcu. Powiedział, że zostało przesuniętych 100 zł na opłatę,
którą dokonał Pan Maciej Witkowski. Dalej zostały przesunięte kolejne 50 000 zł.
Chce się zorientować, czy są to środki, które musiał poświęcić, czy zostaną one
zwrócone do budżetu ZDP? Pyta dlatego, że być może trzeba będzie zapłacić
pieniądze w związku z PRD Lipno i może nastąpią kolejne przesunięcia.

Pan Marek Chyliński zwrócił uwagę, że przebudowa drogi
Gozdowo-Bonisław była wykonywana również z pewnym wkładem finansowym
Gminy Gozdowo. Uważa, że w sytuacji, w której przyjdzie nam zapłacić,
Wójt Gminy Gozdowo również powinien uczestniczyć w tych kosztach.

Członkowie zarządu poparli propozycję Pana Marka Chylińskiego
i stwierdzili, że Wójt Gminy Gozdowo powinien zostać poinformowany o zaistniałej
sytuacji.

Pan Artur Obrębski zapytał, czy to ZDP będzie ponosił ewentualne koszty
związane ze sprawą PRD Lipno? Ponieważ pozwanym, jak dobrze rozumie, jest
powiat. Wprawdzie jest wpisany również Zarząd Dróg, który tak przeprowadzał
procedurę przetargową i wyłonił wykonawcę. Natomiast nie posiada osobowości
prawnej i swoich pieniędzy, żeby płacić odszkodowanie.



Pan Skarbnik wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym
powiat działa w ramach swoich jednostek. Tych jednostek jest u nas osiemnaście.
Jeżeli jest jakakolwiek inwestycja, czy koszty związane z utrzymaniem dróg mają
przejść przez Zarząd Dróg Powiatowych i tam jest po myślniku Powiat - Zarząd
Dróg Powiatowych w Sierpcu. W takiej sytuacji, Zarząd Dróg Powiatowych jako
specjalistyczna jednostka, która zajmuje się drogami, przez pana dział 600 jako
Zarząd Dróg Powiatowych reprezentuje ten obszar i merytorycznie za to odpowiada
będą płacone środki.

Pan Artur Obrębski powiedział, ze on tego nie neguje, lecz chodzi mu o to,
że jeżeli środki te nie były zaplanowane w budżecie Zarządu Dróg jako wydatki
bieżące, to czy dostanie środki dodatkowe. Z budżetu przesuwane jest 50 000 zł,
zaraz trzeba będzie przesunąć kwotę za odszkodowanie i okaże się, że jednostka nie
posiada środków finansowych na cokolwiek.

Pan Starosta powiedział, że działania są z perspektywą na przyszłość.
Pan Maciej Witkowski powiedział, że oplata za apelację stanowi 5% wartości

przedmiotu zaskarżenia, czyli dokładnie wychodzi 38 266 zł. To jest oplata
poniesiona po to, aby w ogóle sąd apelacyjny przyjął i rozpoznał tę apelację.

Pan Artur Obrębski powiedział, że jego intencją jest to, aby członkowie
zarządu wiedzieli, że jest to zdjęte z budżetu. Obecny rok będzie specyficzny, więc
i trochę tych robót będzie. Kolejna sprawa to sypanie drogowe. Niedawno
rozmawialiśmy, że będzie oszczędność, a kilka dni padał śnieg i ten towar „ginie
w oczach", dlatego może trzeba będzie dokupić towaru.

2. Zapoznanie się z informacją o konieczności podjęcia prac dostosowawczych
w Powiatowym Domu Dzieci w Szczutowie do obowiązujących standardów.

Pan Starosta poinformował, że PCPR w Sierpcu informuje o konieczności
podjęcia prac dostosowawczych w Powiatowym Domu Dzieci w Szczutowie do
obowiązujących standardów./za/gczm& nr 20 do niniejszego protokołu/.
W listopadzie ubiegłego roku zmieniono rozporządzenie w sprawie instytucjonalnej
pieczy zastępczej. Wprowadzono m.in. obowiązek zapewnienia dzieciom w placówce
miejsca do wspólnego przygotowywania posiłków, zapewniającego odpowiednie
warunku do przechowywania i obróbki żywności. Rozporządzenie daje czas 3 lata na
dostosowanie placówek opiekuńczo-wychowawczych. Jednakże w terminie
6 miesięcy od wejścia w życie nowelizacji, czyli do 24 maja 2024r. należy
poinformować Wojewodę o zakresie koniecznych prac dostosowawczych.
Pan Starosta dodał, że z pisma Pani Dyrektor Powiatowego Domu Dzieci
w Szczutowie wynika, że placówka nie posiada miejsca do wspólnego przygotowania
posiłków zapewniającego odpowiednie warunki, wynikające z przepisów.
Przybliżony koszt dostosowania jednostki wiązałby się z rozbudową budynku
i wyniósłby ok. 200 000 zł.

Członkowie zarządu po przeprowadzonej dyskusji zobowiązali Dyrektor PDD
w Szczutowie o zaproponowanie sposobu realizacji niezbędnych prac w placówce na
kolejnym posiedzeniu zarządu.



3. Zapoznanie się z informacją o kwocie dotacji w roku 2024 na ucznia
publicznego liceum ogólnokształcącego.

Członkowie zarządu zapoznali się z informacją o kwocie dotacji w roku 2024
na ucznia publicznego liceum ogólnokształcącego, co stanowi załącznik nr 21 do
mniejszego protokołu.

4. Zapoznanie się z informacją o zakupie nowego sprzętu aparatury medycznej
przez SPZZOZ w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu wystosował
pismo w sprawie wyrażenia opinii w sprawie zakupu nowego sprzętu i aparatury
medycznej przez SPZZOZ w Sierpcu zgodnie z załącznikiem nr 22 do niniejszego
protokołu. Rada Społeczna pozytywnie zaopiniowała zakup nowej aparatury i sprzętu
medycznego służących do wykonywania działalności statutowej przez SPZZOZ
w Sierpcu w postaci zestawów napędów ortopedycznych do dużych i małych kości.
Następnie zwrócił się do Pana Skarbnika, aby zabrał głos w tej sprawie.

Pan Skarbnik powiedział, że są pewne inwestycje, które były w roku 2023
1 teraz przenosimy je na rok 2024. Chodzi o halę przy ZS nr 2 w Sierpcu. Został
podpisany aneks, w którym zostały zawarte bardzo negatywne zapisy dla budżetu
powiatu, tzn. inwestycja kosztowałaby powyżej 3 800 000 zł, dofinansowanie
stanowiłoby 2 600 000 zł, ale tam są takie zapisy, że jeżeli w budżecie państwa
będzie kwota niższa na ten cel w Ministerstwie Sportu i jeśli decyzja Ministra będzie
taka, że nie na ten cel nie przyznają tych kwot, to możemy nie dostać tych
2 600 000 zł.
Kolejna inwestycja związana jest z ul. Kopernika. Chodzi o kwotę l 600 000 zł i tutaj
żadnego dofinansowania nie będzie. Jeżeli radni pochylą się nad tą inwestycją,
to trzeba będzie prawdopodobnie zaciągnąć zobowiązanie.
Następne potrzeby to kupno auta dla ZDP w Sierpcu w kwocie ok. 70 000 zł - 80 000
zł. Dalej także kupno auta dla SOSW w Sierpcu (inwestycja, która nie została
zrealizowana) w kwocie 130 000 zł.

Pan Dariusz Twardowski powiedział, że skoro nie będziemy mieli decyzji
z Ministerstwa Sportu odnośnie pozyskanych środków na halę, to nie możemy podjąć
decyzji o realizacji inwestycji.

Pan Sekretarz powiedział, że jest umowa z lipca 2023r., z której wynika
wartość zadania 3 859 740zł, dofinansowanie na poziomie 2 600 000 zł, a nasze
środki to l 259 740 zł. Wersja była taka, że musimy wykonać to do 31 grudnia 2023r.
Podpisując umowę w lipcu, było to niemożliwe. Było jednak słowne przyrzeczenie,
że będzie aneks do tej umowy. W związku z tym był aneks nr l techniczny, który
wyrzucił paragrafy przeszkadzające na zawarcie aneksu nr 2. W związku z tym
zawarty został aneks nr 2, który wydłuża termin realizacji inwestycji do 31 grudnia
2024r.



Pan Skarbnik odczytał treść umowy, z której wynika, że wysokość kwoty
dofinansowania przyznanej na rok 2024 uzależniona będzie od ostatecznych kwot
przeznaczonych na ten cel w budżecie państwa na ten rok budżetowy oraz będzie
uzależniona od kwoty środków ogółem, jaka będzie w dyspozycji Ministra w ramach
części 25 - Kultura fizyczna. Minister zastrzega sobie prawo zmniejszenia
przyznanego wnioskodawcy dofinansowania w sytuacji, gdy wielkość środków
finansowych będących w dyspozycji Ministra będzie mniejsza od zaplanowanej.
Minister ma prawo rozwiązać umowę ze skutkiem natychmiastowym w przypadku,
gdy w roku budżetowym 2024 nie będzie możliwości zagwarantowania środków
budżetowych na dofinansowanie realizacji zadania. W takim przypadku nie będą
przysługiwały roszczenia odszkodowawcze. W przypadku rozwiązania umowy ze
względów, o których mowa powyżej, skutki finansowe Strony określą w protokole.

Pan Sławomir Krystek zapytał, na jakim etapie jest ta inwestycja?
Pan Sekretarz odpowiedział, że zostało przeprowadzone rozpoznanie cenowe

na wyłonienie projektanta do opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej
już dość dawno, ale nie zawarliśmy umowy. Dlatego było wprowadzone 92 000 zł.
To rozpoznanie cenowe miało miejsce w sierpniu, dlatego sporządził taką notatkę,
że strony obopólnie wyrażają zgodę na zawarcie tej umowy w terminie późniejszym.
Według Pana Sekretarza powinno dojść teraz do zawarcia tej umowy i powinna być
robiona natychmiast dokumentacja projektowo-kosztorysowa, ponieważ jeżeli my nie
załatwimy wszystkich spraw przygotowawczych do końca tego kwartału, to z naszej
winy nie będziemy w stanie tego zadania zrealizować do 31 grudnia 2024r., a takie
jest zobowiązanie umowne.

Pan Dariusz Twardowski oznajmił, że sytuacja może być różna, tak jak
powiedział Pan Skarbnik. Zmienił się Minister, który może mieć inne priorytety
i potem okaże się, że musimy realizować inwestycję z własnych środków. Zapytał,
kiedy mogą te środki wpłynąć?

Pan Maciej Witkowski odpowiedział, że nie wie jak daleko posunięte są
prace, ale z §6 wspominanej umowy wynika, że warunkami przekazania
dofinansowania są: uzyskane przez wnioskodawcę decyzji o pozwoleniu na budowę
oraz zawarcie z wykonawcą umowy o roboty budowlane; złożenie przez
wnioskodawcę wniosku o wypłatę dofinansowania oraz akceptacja przez
Ministerstwo wniosku o wypłatę dofinansowania. Jest to więc początkowy element
realizacji inwestycji. Istotnym elementem jest zabezpieczyć odpowiednio interes
powiatu w umowie z wykonawcą, że gdyby dofinansowanie nie zostało przyznane
będzie można się z tego wycofać i nie ponosić żadnych kosztów.

W dalszej części posiedzenia trwała dyskusja.



5. Zapoznanie się z pismem Powiatowej Biblioteki Publicznej w Sierpcu
w sprawie rozliczenia otrzymanej dotacji celowej za 2023 rok.

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismemJzałącznik nr 23 do niniejszego
protokołu/.

6. Zapoznanie się z decyzją zatwierdzającą dokumentację geologiczną złoża
piasków skaleniowo-kwarcowych OSTROWY-1 w m. Ostrowy.

Członkowie zarządu zapoznali się z ww, decyzjąSzałącznik nr 24 do niniejszego
protokołu/.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.
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